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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Mi az onkológiai centrumok fejlesztésének a hozadéka? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

2015 . 01 . 20-án "Miért nem ismerheti széles nyilvánosság a Nemzeti Rákregiszte r
mutatószámait? " címmel írásbeli kérdést intéztem Önhöz . 2015 . február 4-én, gondosan a
határidő napjára időzítve megkaptam Rétvári Bence államtitkár úr válaszát, amelyben az
alábbiak olvashatók :

"Az onkológiai ellátás átalakítása során fontos szempont, hogy a jövőben csak a megfelelő
diagnosztikai és terápiás lehetőségekkel ellátott, akkreditált osztályok, részlege k

fogadhassanak daganatos betegeket. Ehhez olyan központok kialakítása szükséges, ahol egy
helyen, egységes szakmai szempontok alapján történik a beteg teljes körű ellátása, a
diagnózis felállításától kezdve a kezelés befejezéséig . "

Bár a szakterület fejlesztése kétségkívül szükséges és támogatandó, az ellátás minőségének

javítására feltétlen szükség van, az államtitkár úr szavai mégis aggodalomra adhatnak okot ,

amelyet úgy vélem a korábbi kérdésre adott válasznál alaposabban tisztázni kell .



Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

Jelenti-e a komplex ellátást nyújtó centrumok priorizálása a kórházakba n
működő kisebb, teljes ellátást nyújtani nem képes egységek bezárását ?
Jelenti-e ez azt, hogy bezárnak osztályokat azért, mert azok nem felelnek me g
100%-ig a "megfelelő diagnosztikai és terápiás lehetőségekkel ellátott,
akkreditált osztályok" kritériumnak?
Elképzelhető , hogy csökkenni fog azon részlegek, osztályok száma, ahol diagnózis
állítható fel?
Mi a kormány terve a területtel ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . április 29 .

Tisztelettel :

r. J.úkács László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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